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朝陽科技大學
096學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1886
	Course Number
	1886

	授課教師
	張莉欣
	instructor
	CHANG,LI SHIN

	中文課名
	環境設計專題
	Course Name
	Topics on Environmental Design

	開課單位
	景觀及都市設計系(四日)四A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	1
	Credits
	1

	課程目標
	本課程為環境規劃設計(六)之輔助課程，配合畢業設計專題的操作方向，分為景觀設計與都市設計兩主題，藉由一系列專題授課與演講，加強學生之規劃設計能力。本課程之主要教學目標如下

1.以專題授課模式補強環境規劃設計課程所具備的專業知識。

2.強化學生之實務能力，使設計成果可以提升落實的可能性。

3.強調整合性的專題，以案例教學為主。


	Objectives
	This course is designed as supplement for environmental planning and design (6) course. In order to assist the orientation of senior projects, all the lectures and speeches are designed in two main topics- urban design and landscape design for improving the ability on planning and design.

1.To reinforce knowledge on professional aspects through topical-wise lectures

2.To improving the students’ skills to increase the possibility to put design into real practice.

3.To emphasize the holistically integrated approaches by using case studies as examples.   



	教材
	參考書籍由專題演講老師指定之
	Teaching Materials
	 Reference books are designated by special topics speakers.

	成績評量方式
	心得與指定作業或問題   60 %

課堂表現情況(包括出席) 40 %


	Grading
	 Learning reports, assignments and questions 60%

Attendance and course performance 40%



	教師網頁
	

	教學內容
	1.都市設計專題 

2.景觀設計專題 (文化景觀專題、環境生態設計專題、生態工程專題、景觀工程實務專題等)

3.電腦輔助設計專題 (GIS 應用專題、電腦動畫、虛擬實境應用情形介紹)

4.展場佈置專題


	Syllabus
	 1.Topics on urban design

2.Topics on landscape design (topics include cultural landscape, environmental ecology, ecological engineering, landscape engineering)

3.Computer aid design (Introduction to GIS application topics, computer animation and visual reality).

4.Topics on exhibition display
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